
 تا روز آخر جنگ و جدل قهرمانی
 وجود دارد 

سپاهان مقابل ملوان در هفته بیست و هفتم لیگ برتر 
فوتبال ایران به تساوی رسید. ملوان با تمام وجود و با 
دوندگی و جانفشانی سعی می کرد کمبودهای بازی مقابل 
بازیکنان بزرگ را که از حمایت تماشاگران زیادی برخوردار 
بودند جبران کنند. ملوان تا آنجا که توانست جنگید و 
سپاهان هم با وجودی که بازی را در اختیار داشت و با فشار 
آوردن فراوان از طریق خلق موقعیت، سعی بر رسیدن به گل 
برتری داشت. تا قبل از آنکه گل زده شود بازیکنان سپاهان 
فوق العاده بازی می کردند، اما بعد از آنکه به گل رسیدند 
خود را برنده دیدند و بازی را رها کردند. آن حرارت و شور 
و حال رسیدن به گل دوم در تیم سپاهان وجود نداشت و 
موقعیت ها را یکی پس از دیگری هدر می دادند. سرمربی 
تعویض هایی کرد که به سود تیم نبود و روی یک ارسال 
از ضربه کاشته و ضربه سری که زده شد توپ در بهترین 
جا به مهاجم ملوان رسید و بازی به تساوی کشیده شد تا 
سپاهان آنچه داشت را از دست بدهد و به ره دوم سقوط 
کند. دو امتیاز حیاتی مقابل هواداران برای سپاهان از دست 
رفت ولی هنوز لیگ تمام نشده است. البته اختیار از دست 
سپاهان خارج شد و به تیم های دیگر سپرده شد. در مجموع 
فوتبال پاکی را دیدیم. ملوان برای دفاع از حیثیت و اعتبار 
خود جنگید و سپاهان تیم برتر بود، اما نتوانست از برتری 
خود استفاده کند تا بازی برده را با تساوی عوض کند. درس 
بزرگی برای بازیکنان سپاهان بود تا بدانند یک گل حاشیه 
امنیت ندارد و هیچ حریفی هم از پیش باخته نیست. بعد از 
گل تساوی بازی روی یک پرتاب اوت به حاشیه کشیده شد 
و ناظر بازی هم به جای آنکه مدیریت کند و جو را بخواباند 
بیشتر به اتفاق رخ داده دامن زد تا بازی از جریان طبیعی 
خارج شود. بازی از دست داور خارج شده بود و گرفتن ۱۲ 
دقیقه وقت اضافه هم عجیب بود، چون این همه زمان در 
نیمه دوم تلف نشده بود. بازی تمام شد، اما هنوز قهرمان 
مشخص نیست و باید منتظر بازی های هفته های آینده 
بود. تجربه و درس بزرگی از بازی با ملوان به تیم سپاهان 
داده شد تا همه بدانند با یک گل در فوتبال برنده نیستید 
و اگر عقب بنشینید حریفان به گل می رسند. کادر فنی و 
بازیکنان سپاهان حالا می دانند چقدر کار سختی در پیش 
دارند. با مهره هایی که در این تیم حضور دارند، علی القاعده 
نباید مشکلی به وجود اید اما به حریفان نباید فرصت داد. 
نفت مسجدسلیمان که در یکقدمی سقوط است و تساوی 
کمکی به این تیم نمی کند پس ناچار است رو به جلو بازی 
کند که باب میل سپاهان خواهد بود. بازی با پیکان قطعاً 
دشوار است چون این تیم هم با تمام توان می جنگد و بازی 
رفت را هم در تهران برده است. هفته آخر هم احتمال آنکه 
مس کرمان به امتیاز نیاز مبرم داشته باشد کم نیست و قطعاً 
بازی بسیار سختی مقابل سپاهان خواهد بود. امیدوارم تا 
هفته آخر بازی ها پاک پیش برود و هیچ تیمی به خاطر 
تیمی دیگر، بازی را رها نکند. همانند ملوآنکه با همه توان 
بازی کرد تا به سپاهان نبازد دیگر تیم ها نیز هر چه دارند 
بگذارند تا بازی ها بدون حرف و حدیث تمام شود. تا روز آخر 
جنگ و جدل قهرمانی وجود دارد و امتیازاتی که این تیم ها 
از دست می دهند، حتی ممکن است استقلال را به قهرمانی 
امیدوار کند. فکر می کنم لیگ پر هیجانی را تا هفته آخر 

داشته باشیم. 

آرمان ملی: امیر قلعه نویی که به عنوان سرمربی تیم ملی فوتبال 
انتخاب شده، دیروز پس از نشست مسئولان فدراسیون و سازمان 
لیگ، حکم خود را از مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال دریافت 

کرد. 
  صدور 

امیر قلعه نویی در تاریخ ۲۱ اسفند سال گذشته به عنوان سرمربی 
جدید تیم ملی فوتبال کشورمان و جانشین کارلوس کی روش 
معرفی شد. نکته جالب این جا است در شرایطی که پیش از این 
عنوان شده بود قلعه نویی تا پایان جام ملت های ۲۰۲۳ در تیم ملی 
فعالیت خواهد کرد، این مربی بدون قرارداد روی نیمکت ایران در 
۲ بازی دوستانه مقابل روسیه و کنیا نشست. پس از این دیدارها نیز 
قلعه نویی و دستیارانش روزانه پیگیر امور مربوط به تیم ملی بودند. 
با این وجود ظاهراً حکم سرمربیگری قلعه نویی دیروز برای او صادر 
شده و سرمربی جدید تیم ملی با گذشت ۴۵ روز از آغاز فعالیتش در 
این تیم، با طی شدن روند اداری لازم، حکم خود را دریافت کرد. در 
قسمتی از حکم رئیس فدراسیون به سرمربی تیم ملی آمده است: 

با توجه به تخصص، تعهد و تجارب ارزشمند 
جنابعالی و مصوبه مورخ ۱۴۰۱/۱۲/9 

هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و به 
موجب این ابلاغ به سمت سرمربی 
تیم ملی فوتبال بزرگسالان منصوب 
می شوید. امید است با تلاش مستمر 
جنابعالی و دیگر همکاران در راستای 

مسئولان این امر، شاهد ارتقای بیش 
از پیش تیم ملی باشیم. موفقیت و 

بهروزی روز افزونتان را در 

انجام وظایف مهمی که بر عهده دارید، از خداوند منان مسألت دارم. 
  نظر قلعه نویی 

امیر قلعه نویی در خصوص جلسه دیروز با مسئولان فدراسیون 
فوتبال اظهار داشت: جلسه خیلی خوبی بود. جلسه اول در مورد 
برنامه های لیگ آینده بود که دو کار را انجام دادیم. یکی اینکه 
تقویم تیم ملی المپیک را برای اولین بار دیدیم. علاوه بر سرمربی 
تیم ملی، مدافع مربیان لیگ هم بودم. وی افزود: خیلی مواقع 
منافع باشگاه ها را ارجح دانستیم. خودم هم مربی لیگ بودم. 
جلسه خیلی خوبی بود اما برخی جزئیات وجود دارد. باید جا به 
جایی شود. برنامه را به ما دادند. ما هم باید با همکاران بنشینیم و 
نهایی اش کنیم که به قول تاج بتوانیم یک برنامه یک ساله بدهیم. 
اگر این اتفاق بیفتد کار خوبی است. سهیل مهدی و کشوری هم 
مشکلات خودشان را دارند. برنامه ریزی یکساله شده، اگر اعلام 
نمی شود چون سرانجام مسائل دیگر هم هست. قلعه نویی در 
مورد جلسه با تاج، گفت: جلسه بعدی هم با مهدی تاج در مورد 
همکاران مان بود. او هم لطف کرد و حکم ما را داد. جلسه خیلی 
خوبی بود. برای تورنمنت کافا قرار شد برویم امکانات را ببینیم. 
خوشبختانه می گویند تیم کنیا اضافه شده، عمان هم هست. 
آنطور که می گفتند چمن مصنوعی نیست. طبیعی است. قرار 
شد برویم زمین و هتل را ببینیم. قرقیزستان است و چمن 
طبیعی دارد. سرمربی تیم ملی در خصوص اینکه معلوم نیست 
به تورنمنت کافا بروند یا خیر، عنوان کرد: اگر شرایطی که مد نظر 
کادرفنی است فراهم باشد. قرار شده در ۴ روز اخیر مشخص شود. 
وی در مورد اینکه آیا برنامه جایگزین دارند، گفت: نه، یکی از 
مشکلات ما همین است ولی فیفا دی بعدی هم یک برنامه خیلی 
خوب داریم که خراطی، ممبینی و تارقلی زاده در حال 
تلاش هستند. یک برنامه خالی دیگر هم داریم. 
قلعه نویی در مورد اینکه آیا به جمع بندی 
برای معرفی دستیار خارجی رسیده، اظهار 
داشت: اجازه بدهید اسم نبرم. همکار است. 
دستیار نیست. دو اسم دادیم که هرموقع 
نبی با دپارتمان بین الملل نهایی کرد، 
اعلام می شود. وی در مورد اینکه آیا 
فدراسیون بودجه کافی برای تورنمنت 
کافا دارد، گفت: این را از مهدی تاج 
بپرسید. از من فنی بپرسید. سرمربی 
تیم ملی در خصوص اینکه زمان 
اعزام کادرفنی و اجرایی تیم ملی 
 ۱9 به قرعه کشی جام ملت ها 
اردیبهشت است، گفت: آنجا یک 
آنالیز جام جهانی است که دو روز 
قبلش می رویم. بعد از آن قرعه کشی 
جام ملت هاست. اول من و میرشاد 

ماجدی می رویم. ۲ روز برای آنالیز جام جهانی هستیم. بعد از 
آن -۳ ۲ روز هم برای قرعه کشی جام ملت هاست. قلعه نویی در 
مورد خداحافظی برخی بازیکنان مانند سامان قدوس و کریم 
انصاری فرد و اینکه آیا با این بازیکنان صحبت کرده، گفت: چون 
درگیر لیگ و در انتهای مسابقات هستند ما چیزی نشنیده ایم 
ولی اگر نیاز باشد صحبت هم می کنیم. وی در خصوص اینکه آیا 
بازیکنانی مانند مرتضی پورعلی گنجی که در اردوی قبلی تیم ملی 
حضور نداشته اند قرار است همیشه نباشند، عنوان کرد: نه اصلا 
چنین چیزی نیست. هرکسی شایسته و عملکرد خوبی داشته 
باشد، در خدمتش هستیم. سرمربی تیم ملی در مورد همکاران 
ایرانی اش و صحبت های آندرانیک تیموریان گفت: چند نفری 

هستند. خودش در این مورد صحبت کرد. 
  صحبت اصولی 

احسان اصولی سخنگوی فدراسیون در مورد مسائل مطرح شده 
نسبت به تمدید قرارداد امیر قلعه نویی تا پایان جام جهانی ۲۰۲6 
اظهار داشت: بحث قرارداد سرمربی ها توسط رئیس و سیستم 
اداری فدراسیون انجام می شود. ما با هم همفکری می کنیم اما از 
لحاظ اساسنامه ای این گونه نیست که تمدید قرارداد نیاز به مصوبه 
هیات رئیسه داشته باشد. وی در مورد آنکه آیا در جلسه دیروز 
مسئولان فدراسیون سازمان لیگ آیا قلعه نویی حضور داشت، 
گفت: خیر، من جلسه ای در خصوص فوتسال داشتم. سخنگوی 
فدراسیون در خصوص مشکلات مالی این مجموعه و اینکه آیا تاج 
رئیس کمیته اقتصادی انتخاب کرده است، پاسخ داد: بحث مسائل 
اقتصادی فدراسیون تحت تأثیر فضای اقتصادی کشور نیز هست. 
وقتی کشور ما به دلیل تحریم ها مشکلاتی دارد، فدراسیون نیز تابع 
این موضوع است، اما این بحث در حال مدیریت است و ان شاءا... 
رفع خواهد شد. اصولی اضافه کرد: در مورد بحث کمیته اقتصادی 
نیز هنوز تاج فردی را در هیات رئیسه معرفی نکرده و ما منتظر این 
موضوع هستیم. همین الان کارتابل خود را بررسی کردم و هیچ 
ابلاغی در این خصوص برای هیچ فردی نیامده بود. وی در مورد 
آخرین وضعیت انتخاب سرمربی تیم ملی امید خاطرنشان کرد: 
هفته قبل هم گفتم تمام مقدمات، مؤخرات و اشکال ماجرا نهایی 
شده، ما هفته قبل را اعلام کردیم که به تعطیلات خوردیم اما در 
کمتر از یک هفته آینده سرمربی تیم امید معرفی خواهد شد. تقریبا 
در این خصوص به جمع بندی رسیده ایم. سخنگوی فدراسیون در 
خصوص منتفی شدن حضور تیم ملی در تورنمنت کافا پاسخ داد: 
هنوز چیزی را به من اطلاع نداده اند. اصولی در مورد اینکه ظاهرا 
امیر قلعه نویی با توجه به شرکت نکردن روسیه در این تورنمنت، 
مخالف حضور تیم ملی کشورمان است، گفت: این تصمیم سرمربی 
است، اما من اطلاعی ندارم. وی در خصوص اینکه آیا برنامه ای برای 
جایگزینی تورنمنت کافا دارند، اظهار داشت: باید دید دوستان ما 
در دپارتمان تیم ملی و مسئولان تیم ملی چه پیشنهادی خواهند 

داد. قطعا فدراسیون برنامه هایی دارد. 
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گفت وگو

حکمی که مصوبه لازم نداشت! 

قلعه نویی رسما سرمربی تیم ملی شد

بازیکن سابق استقلال می گوید عملکرد 
ضعیف آبی پوشان نشان داد که ساپینتو بیش 
از حد به چند بازیکنش اتکا می کند. فرزاد 
آشوبی در گفت وگو با ایسنا در رابطه با داربی 
۱۰۰ و پیروزی شاگردان گل محمدی مقابل 
استقلال اظهار کرد: پرسپولیس هفته هاست 
که با تمرکز بالایی بازی می کند و این تبدیل به 
برگ برنده مهمی برای تیم شده است. حواشی 
جایی در پرسپولیس ندارد و آرامش فدای تیم 
شده است. او ادامه داد: چینش و مدل بازی 
پرسپولیس و تمام تصمیمات برای شروع 
بازی مبتنی بر واقعیت و یک نگرش قوی برای 
رسیدن به پیروزی بود. تک لحظه ها برای داربی 
تعیین کننده است. پرسپولیس می دانست 

به دنبال چیست و چه شرایطی را باید ایجاد 
کند. البته من دوست داشتم دو تیم هجومی 
بازی کنند اما به هر حال پرسپولیس منطقی 
بازی کرد. این بازیکن سابق که در هر دو تیم 
پایتخت توپ زده است، گفت: بازی جذابی 
ندیدیم و سطح بازی می توانست بالاتر از این 
باشد. پرسپولیس نیمه اول تا حدودی تمایلی 
بیشتری برای در اختیار گرفتن کنترل بازی 
داشت. آنها این کار را با سعید صادقی و مهدی 

ترابی می خواستند انجام دهند. آشوبی اضافه 
کرد: بازی تماشاگر پسندی نبود و از آن طرف 
استقلال بیش از حد به مهدی قایدی اتکا کرد. 
یکی دو بازیکن مثل محبی هم در این دیدار 
ضعیف تر از بازی کرد. گل پرسپولیس در نیمه 
دوم با اشتباه مدافع استقلال و سیلوا رقم خورد. 
ایده خودم این است که وقتی به گل می رسید 
اینقدر نباید عقب بنشینید. او با بیان اینکه »این 
روش منطقی نیست که عقب بروید تا تیم مقابل 

شما را تحت فشار قرار دهد،« بیان کرد: طبیعی 
است که تیمی که جلو می افتد، عقب می رود اما 
این عقب نشینی نباید به صورت مطلق باشد. 
زمانی که توپ را به دست می آورید باید با برنامه 
ضد حمله بزنید و حریف را وادار به احتیاط 
کنید. هافبک سابق استقلال اضافه کرد: یامگا 
که بیرون رفت تیم ضعیف تر شد. استقلال به 
چند بازیکنش زیاد از حد اتکا کرده بود. وقتی 
قایدی و محبی نتوانستند خوب کار کنند تیم 
خلع سلاح شد. هافبک های پرسپولیس نیز در 
این دیدار خوب بازی کردند. بازی کردن وحید 
امیری کنار مهدی عبدی ایده جذاب و خوبی 
بود چون دوندگی امیری بسیار تاثیرگذار بود. 

بازی کردن با دو هافبک هم بسیار خوب بود.

فرزاد آشوبی: 

پرسپولیس منطقی بازی کرد

هاشم حیدری بازیکن سال های دور 
استقلال در خصوص بازی دربی پایتخت و 

شکست شاگردان ساپینتو صحبت کرد. 
   در خصوص شکست استقلال در 

دربی ۱۰۰ چه نظری دارید؟
 در دربی هر تیمی بهتر تمرکز کند نتیجه 
می گیرد. پرسپولیس در نیمه اول برتری 
نسبی داشت، اما نتوانست استفاده کند. نیمه 
دوم تک موقعیت داشت که استفاده کرد و 
برنده شد. استقلال بعد از گلی که خورد بیش 
از ۴۰ دقیقه زمان داشت و اگرچه مالکیت توپ 
را در اختیار داشت، ولی نتوانست موقعیت 
چندانی ایجاد کند، چون برنامه مشخصی 
برای ایجاد حمله نداشت و سردرگم حمله 
می کرد. استفاده از بازی مستقیم در حالی که 
زمان کافی وجود داشت تا با حملات متنوع 
خط دفاعی پرسپولیس را باز کرد، اشتباه بود 
و نتیجه آن برتری پرسپولیس بود. روز خوب 
استقلال را شاهد نبودیم و البته حریف این 
تیم هم خیلی وضعیت خوبی نداشت، ولی 
آن ها از موقعیت خود استفاده کردند. البته 

دربی کم موقعیتی را شاهد بودیم.
   در خصوص نیمه دوم چه نظری 

دارید؟
 استقلال انتظار نداشت تا دروازه اش 
در دقایق ابتدایی نیمه دوم باز شود و بی 
برنامه حمله می کرد. سید حسین حسینی 
به جای آنکه توپ را به مدافعان پاس دهد تا 
بازی سازی شود بازی مستقیم را در دستور 
کار داشت. زمانی که محمد محبی از دروازه 
پرسپولیس دور شد بار حملات استقلال 
کمتر شد. محبی وقتی جلو باشد با توجه به 
قدرت حفظ توپی که دارد قدرت تهاجمی 
استقلال را افزایش می دهد. او بازیکنی پا 
به توپ است که به خوبی ضربه سر می زند. 
وقتی عقب آمده بود به پرسپولیسی ها اجازه 
داده شد تا جمع شوند. قائدی هم می توانست 
اثرگذارتر باشد ولی بازی مستقیم عملًا او 
را از جریان بازی خارج کرد و اجازه داد تا 
پرسپولیس بتواند کمترین موقعیت را به 
استقلال بدهد. طبیعی است که با اندک 
موقعیت نمی شد به پرسپولیس گل زد و در 
نهایت استقلال بازی را واگذار کرد. البته داور 
هم دچار اشتباهاتی شد ولی آن قدر بزرگ 

نبود که بخواهد جریان بازی را تغییر دهد.
   آبی پوشان مقابل مدعیان قهرمانی 

امتیازات زیادی را از دست دادند!
سرمربی استقلال آماده روزهای بزرگ 
نیست و به خاطر عدم تمرکز وی است. شور 
و هیجان بیش از حد ساپینتو در کنار زمین، 
به خصوص در بازی های بزرگ، تمرکز را از 
خودش و بازیکنان می گیرد. هیجان زیادی 
که این مربی دارد تمرکز را از تیم گرفت در 
حالی که بازی های بزرگ نیاز به تمرکز بالایی 
دارد و اگر با آرامش فکری بازی نکنید نتیجه 

را از دست می دهید.

  کوتاه 
فارس: تیم ملی فوتبال نوجوانان کشورمان در یکی از 
مهم ترین بازی های دوستانه خود پیش از آغاز رقابت های 
قهرمانی آسیا در تقابل با بازیکنان ذخیره پرسپولیس ۴ بر 
یک شکست خورد. در پایان این مسابقه حسین عبدی، 
سرمربی تیم نوجوانان گلایه های خود را نسبت به شرایط 
آماده سازی شاگردانش اعلام کرده و مدعی شد در شرایطی 
که حریفان کل دنیا را گشته اند، ما فقط در تهران حضور 
داریم. تیم نوجوانان در ماه های اخیر فقط در تورنمنت 
بلاروس شرکت کرده که با توجه به تعداد بالای مصدومان 
و شرایط خاص برگزاری رقابت ها مثل بازی در چمن 
مصنوعی و سالن سرپوشیده ظاهرا دست آورد خاصی برای 
ملی پوشان کشورمان نداشت. برهمین اساس عبدی دیروز 
در جلسه ای با مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال شرکت 
کرد تا پیگیر وعده های مسئولان فدراسیون درمورد اعزام 
تیمش به ۲ اردوی خارجی شود. تیم نوجوانان باید از ۲۵ 
خرداد در مسابقات زیر ۱۷ سال قهرمانی آسیا شرکت کند 
و در این رقابت ها با کره جنوبی، قطر و افغانستان هم گروه 

است. 

بیــن المــلل 
    ماجرای کیلیان امباپه ستاره فرانسوی پاری سن ژرمن 
با رئال مادرید تمامی ندارد. مادریدی ها تاکنون دوبار به 
صورت جدی برای شکار ستاره فرانسوی اقدام کردند ولی 
موفق به جذب این بازیکن نشدند. در جدیدترین خبر در 
این زمینه رامون آلوارز خبرنگار اسپانیایی اعلام کرد کیلیان 
امباپه با فلورنتینو پرس رئیس باشگاه رئال مادرید تماس 
تلفنی داشته و از او به خاطر رفتار خود در تابستان گذشته 
عذرخواهی کرد. امباپه در یک قدمی انتقال به مادرید قرار 
داشت ولی به یک باره قراردادش را با پاریس تمدید کرد و 
این اقدام ستاره فرانسوی باعث شد تا مادریدی ها شوکه 
شوند و بسیاری از هواداران قوهای سپید از این بازیکن 
عصبانی شدند. اما به نظر می رسد عذرخواهی امباپه از 
باشگاه رئال مادرید باعث شده تا انتقال این بازیکن به 
برنابئو فاز جدیدی به خود بگیرد. امباپه به توصیه مکرون 
رئیس جمهور فرانسه در پاریس ماندگار شود ولی این بار 
تصمیم نهایی خود را به ترک پاریس گرفته و می خواهد به 

هر نحوی راهی رئال شود. 

   تلاش
برای مازیار زارع تلاش بازیکنان تیم در بازی مقابل 
سپاهان پر اهمیت بود و ارزش داشت. حتی بیشتر از 
یک امتیاز. هم سرمربی دید و هم تماشاگران ملوآنکه 

چطور پیراهن تیم برای بازیکنان مقدس است. 

 تراکتور 
هواداران تراکتور در تمام این سالها تلاش کرده اند 
چهره متفاوتی را از خود عرضه کنند و به فوتبال ایران 
نشان دهند که اهمیتی به دو تیم سرخابی پایتخت 
نمی دهند و تراکتور را در اولویت کار خود قرار داده اند. 

             نمایش 
 اشکان دژاگه که با نمایش فوق العاده در بازی با گل 
گهر، به بازگشت تیمش کمک کرده بود، یک دقیقه 
پس از حضور در زمین بازی شاهد گلزنی فولادی ها بود 
تا مسئولیت او بیشتر به کنترل بازی سوق پیدا کند. 

ت
شــ

س نو
عک

درگیری لفظی خدابخشی  
با کاپیتان تیم ملی کاراته

ایسنا: در جریان مرحله نخست وزن -۸۴ 
کیلوگرم انتخابی تیم ملی کاراته در سالن 
افراسیابی تهران، ذبیح ا... پورشیب کاپیتان تیم 
ملی کاراته پس از پیروزی در دور دوم، بار دیگر 
با حضور در کنار میز کادر فنی تیم ملی مدعی 
تبانی مهدی خدابخشی و کیوان بابان شد که 
خدابخشی پیروز مبارزه شده بود. در شرایطی که 
سرمربی تیم ملی خواستار این بود که پورشیب 
وارد این مباحث نشود و این ادعا را مطرح نکند، 
مهدی خدابخشی خود را به پورشیب رساند 
و در شرایطی که او می گفت در هر جای دنیا 
ورزشکارانی که تبانی کنند را از مسابقات اخراج 
می کنند، شدیدا به این اتهام او معترض شد.  
کیوان بابان هم به خدابخشی معترض شد و 
درگیری لفظی پیدا کردند. در شرایطی که 
درگیری لفظی میان دو ملی پوش کاراته داشت 
به جاهای باریک کشیده می شد، اطرافیان و 

مربیان تیم ملی به این قائله خاتمه دادند. 

خارج ازمستطیل سبز

طارمی بالاتر از فالکائو 
مهدی طارمی در جمع پنج گلزن برتر خارجی 
تاریخ باشگاه پورتو قرار گرفت. به گزارش اوجوگو، 
مهدی طارمی با گلی که این هفته برای پورتو به 
ثمر رساند شمار گل های خود را با پیراهن این 
تیم به هفتادوسه گل رساند و این گل به او اجازه 
داد ماره گا و فالکائو را پشت سر بگذارد. این دو 
هر یک ۷۲ بار برای پورتو گلزنی کردند. طارمی 
در ۳۰ سالگی یکی از بهترین مراحل دوران 
حرفه ای خود را سپری می کند و علاوه بر گلزنی 
در دادن پاس گل نیز رکورد خوبی داشته و در 
بین موثرترین بازیکنان لیگ است. به این ترتیب، 
بازیکن شماره 9 حالا جزئی از پنج گلزن خارجی 
برتر خارجی پورتو است. او تنها یک گل تا رسیدن 
به رکورد گلزنی رباح ماجر الجزایری و چهار گل با 
رکورد هالک برزیلی فاصله دارد. جکسون مارتینز 
)9۲ گل( و ماریو ژاردل )۱6۸ گل( فاصله زیادی 

با مهدی طارمی دارند.

خبـــــر

هاشم حیدری:  
سرمربی استقلال 

آماده روزهای 
بزرگ نیست

اسماعیل حلالی پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: در 
داربی پرسپولیس برنامه محورتر و هوشیارتر از استقلال بازی کرد و 
همین امر سبب شد که نتیجه بازی به نفع پرسپولیس به پایان برسد.

   آنالیز 
اسماعیل حلالی در گفت وگو با ایسنا، در پاسخ به این پرسش 
که کارشناسان معتقدند یحیی در تفکرات تاکتیکی خود ساپینتو 
و استقلال را به خوبی آنالیز و شکست داد، نظر شما در این خصوص 
چیست؟ اظهار کرد: پرسپولیس به لحاظ روحی آماده تر و با برنامه تر 
از استقلال بود و در نیمه اول از لحاظ تاکتیکی نسبت به استقلال 
برتری داشت. فشار داربی همیشه به حدی بالاست که بازیکنان 
با تعهد بازی می کنند تا کمتر دچار مشکل شوند، در این دیدار 
پرسپولیس برنامه محورتر و هوشیارتر از استقلال بازی می کرد و 

همین امر سبب شد تا نتیجه بازی را به نفع خود به پایان برساند.
 حضور آل کثیر

وی در خصوص حضور آل کثیر در ترکیب تیم پرسپولیس از نیمه 
دوم بازی، گفت: او در نیمه دوم به لحاظ روحی و روانی آماده تر و 
شرایطش بهتر از نیمه اول بود. البته شرایط جسمانی او نشان می داد 
که قبل از بازی خوب گرم نکرده و کاملا از نظر بدنی خالی کرده بود 

در حالی که توانمندی او بالاست و انتظار بازی بهتری از او داشتیم.
 تاکتیک گل محمدی

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس در پاسخ به این پرسش که 
آیا تاکتیک گل محمدی برای حفظ تک گل بازی منطقی بود، 
خاطرنشان کرد: نتیجه این بازی حاصل زحمات یک ساله کادر 
فنی و بازیکنان بود که اگر حساسیت بیشتری به خرج می دادند 
شاید از کورس قهرمانی دور می شدیم. تمام بازیکنان و کادر فنی 
عاقلانه ترین کار را انجام دادند تا تک گل بازی را حفظ کنند. شاید 
می توانستند موقعیت بیشتری را ایجاد کنند و حتی گل بخورند در 
آن صورت امکان داشت ایراد دیگری به پرسپولیس وارد می شد، 
تلاش بازیکنان بر این بود که با حفظ توپ روحیه حریف را مختل 

کنند.
 افزایش روحیه

حلالی همچنین در پاسخ به این سوال که شکست استقلال 
چقدر در افزایش روحیه پرسپولیس تاثیرگذار خواهد بود؟ اظهار 
کرد: کسی که داربی را می برد قطعا برای بازی بعد روحیه بیشتری 
دارد و راحت تر به برد بازی بعد فکر می کند. بدون شک در ادامه لیگ 
شاهد اتفاقات زیادی خواهیم بود. هرچند استقلال در چند هفته 

اخیر بازی های خیلی خوبی را به نمایش گذاشته و روند این تیم رو 
به پیشرفت است اما با توجه به رقابتی که پرسپولیس و سپاهان برای 
کورس قهرمانی دارند شرایط تا حدودی برای استقلال سخت تر 

شده است.
 وضعیت مهاجمان خارجی

وی در ارزیابی از وضعیت مهاجمان خارجی پرسپولیس و احتمال 
جدا شدن آنها از این تیم در انتهای فصل، گفت: عملکرد آنها راضی 
کننده نبود و باید راندمان کارشان بهتر از این بود شاید این بازیکنان 
در کشور خود پیشرفت خوبی داشته باشند اما در ایران عملکرد زیاد 
خوبی نداشتند و اگر بتوانیم مهاجم خوبی بگیریم دیگر به دردمان 

نمی خورند.
 تمدید با یحیی؟

این پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس در پایان در پاسخ به 
این پرسش که اگر پرسپولیس قهرمان نشود باید با گل محمدی 
تمدید کرد یا همه چیز بستگی به قهرمانی این تیم دارد؟ افزود: 
رفتار حرفه ای نیست که هنوز فصل تمام نشده عملکرد یک مربی را 
بررسی یا مورد انتقاد قرار داد، حال این که پرسپولیس چه قهرمان 

شود و چه نشود در آن صورت باید نظر نهایی را اعلام کرد.

حلالی: پرسپولیس آماده تر از استقلال بود 

رسول کربکندی 
کارشناس فوتبال 


